

## READ ME: TOOL INFORMATION AND HELP

### DOWNLOAD HELP

Our tools do not contain any macros or.exe files. However, some of our clients have experienced difficulties downloading the tools due to download restrictions imposed by their in-company IT departments. In the event of any difficulties, our recommendation is that you download the tools from your private computer and then transfer them to work via e-mail or memory stick. If you are unsure if this is allowed, please check with your IT department.

### *DOWNLOAD -HILFE*

*Unsere Tools enthalten keine Makros oder.exe-Dateien. Einige unserer Kunden hatten jedoch Schwierigkeiten beim Herunterladen der Tools aufgrund der Download-Beschränkungen ihrer firmeninternen IT-Abteilungen. Falls Sie Schwierigkeiten beim Herunterladen haben, empfehlen wir Ihnen, die Tools von Ihrem privaten Computer herunterzuladen und sie dann per E-Mail oder Memory Stick zu übertragen. Wenn Sie nicht sicher sind, ob das zulässig ist, wenden Sie sich bitte an Ihre IT-Abteilung.*

### Disclaimer Tools

The tools in this program have been designed to raise your self-awareness. They are not a standard psychometric instrument and should not be used as diagnostic tools or in any way to categorize, select, or label.

*Diese Tools wurden entwickelt, um Bewusstsein zu schaffen. Sie sind kein standardisiertes psychologisches Instrument und sollte weder als diagnostisches Tool noch zur Auswahl oder Kategorisierung von Personen verwendet werden.*